
Beste raadsleden, 

Mijn naam is Peter van Hulten en ik ben een bewoner van de Amsteleindstraat te Oss, het 
naar mijn mening mooiste stukje van Oss in een zeer mooi park. 

Maar wil u toch graag  het volgende vertellen: op maandag 19 augustus zijn alle kinderen 
(peuters) weer naar school gegaan. Zij lopen dan vanuit de wijk naar scholen door de 
Amsteleindstraat ter hoogte van de Diamantvijver waar zeer grote bomen staan. Bij ons begint 
wederom dan de angst toe te slaan.

Nog geen twee weken geleden vielen er namelijk ‘s-nachts om kwart voor 12 takken naar 
beneden vanaf een hoogte tussen de 10 tot 20 meter. Zoals u zult begrijpen zat iedereen weer 
recht overeind in bed. Ik kwam net thuis en zag het gebeuren. Enkele uren later gaan de 
kinderen, kleuters weer naar school. Stelt u zich eens voor dat deze takken van plusminus 6 
meter lang met een doorsnede van 30 cm op deze groep kleuters vallen!  Ik wil er niet aan 
denken hoe dat er uit ziet maar ik denk dat een trauma helikopter te weinig is. 

Wilt u als gemeente deze verantwoordelijkheid dragen? Of gaat u weer roepen: “Maar de 
bomen zijn gezond”. Wij hebben regelmatig gewaarschuwd toch? 

Vorig jaar nog stond mijn vrouw samen met de buurvrouw te praten voor op ons grasveldje  
met twee kleindochters van ons.  En ja hoor een tak van 6 meter lang en 25 cm dik boorde zo 
de grond in, 10 cm van mijn kleindochter. U kunt zich voorstellen dat mijn telefoontje naar de 
gemeente niet erg rustig verliep.  Kunt U zich dat voorstellen? Heeft U kinderen of 
kleinkinderen?

Bij regelmaat komt er een begrafenisstoet langs met grote groepen mensen, deze mensen 
kijken meestal niet naar boven bij zo’n gelegenheid, maar staren naar de grond. Echtparen 
met kinderwagens, wandelende mensen in het park en zeer veel fietsers richting stad 
(doorgaansroute) komen door het park. 

Wij als bewoners zijn hier ongeveer 2 a 3 jaar over aan het communiceren met de 
verantwoordelijke mensen van de Gemeente Oss, maar tot op heden zonder resultaat. Ik 
woon zelf hier inmiddels 36 jaar en heb de bomen dus zien groeien.  Deze bomen werden voor 
plusminus 20 jaar geleden nog redelijk onderhouden, maar dat is al zeer lang niet meer het 
geval. Dat betekent dat deze bomen een enorme lengte en wildgroei hebben gekregen. Hele 
grote hangende taken op zeer grote hoogte. Wij weten dat deze takken los gaan komen. 
Wortels van deze bomen groeien onder het huis door. Dakgoten moeten een aantal keer per 
jaar leeg gemaakt worden. Onlangs heeft de gemeente bij mij thuis de riolering moeten 
repareren, oorzaak wortels van deze bomen die in de riolering zijn gegroeid. Wij als bewoners 
liggen ‘s-nachts vaak wakker als het stormt en durven vaak niet te gaan slapen.

Wat zien wij als bewoners als oplossing? Als eerste wil ik gezegd hebben dat wij als bewoners 
de straat en het park groen willen houden dat zou een van onze wensen zijn. 



Wij denken dat de bomen vervangen moeten worden door bomen die in dit straatbeeld 
thuishoren. De bomen die er nu staan ( populieren) zijn bomen die beslist niet in een 
woonwijk thuishoren zeker niet gezien de  zeer korte afstand van de huizen en zeker niet van 
deze omvang. Bij vervangen denken wij aan bijvoorbeeld de Granietstraat waar het probleem 
inmiddels is opgelost.

Men begint dan natuurlijk meteen te roepen: “daar is nu geen budget voor”. Maar dan vraag 
ik u gelijk of dat  al onderzocht is en wat de kosten c.q. de  baten ( opbrengst hout) dan wel  
zouden zijn? 

MAAR DE BOMEN ZIJN GEZOND en dat is belangrijker dan mensen toch? Wat wij aan u vragen 
is een veilige woonplek voor onze gezinnen.

Gaarne nodig ik u uit om een kijkje te komen nemen. Want als er door de Gemeente niets aan 
gedaan wordt, gaan wij verder.

Ik heb hier nu dan wel ingesproken maar ik zou graag willen weten wat de wethouder Dhr. 
Van de Schoot hier aan gaat doen?

_____________________________________________________________________________


